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Särskilt uttalande 

 

Vi har konsekvent motsatt oss en generell utförsäljning av stadens egendom. Inte minst 

då denna, som i det här fallet, sker utan minsta tillstymmelse till analys, utan helt 

grundar sig på ideologi. 

 

Vi delar inte alls den moderatledda högeralliansens syn på hur sommargårdar ska 

förvaltas och tillgången hanteras. Att av princip sälja ut alla sommargårdar är knappast 

någon långsiktig politik och speglar den moderatledda högeralliansens grundläggande 

uppfattning att det inte bör vara ett allmänt åtagande att bedriva sådan verksamhet. 

Genom att avhända sig all infrastruktur omöjliggör man i praktiken ett säkerställande av 

denna verksamhets långsiktiga fortbestånd eftersom det – så snart alternativ användning 

finns – kommer att vara lönsammare att bedriva annan verksamhet. Det är också absurt 

att i planeringen för tillgången på sommargårdar enbart utgå från vad som råkade vara 

situationen 2007. Eftersom ärendet motiveras enbart av nämndens policybeslut kan vi 

inte godkänna beslutet. Det betyder inte att enskilda försäljningar inte kan motiveras. 

Sådana motiv har dock inte legat till grund för detta ärende.  

 

Vi kan också konstatera att kontoret uppger att LSS-gårdarna har erbjudits Micasa, som 

avböjt förvärv, men att nämnden – om den beslutar i enlighet med kontorets förslag – 

slår fast att de ska förvaltas med en långsiktighet som inte sträcker sig längre än en 

uppsägning från Socialtjänstnämnden. Det innebär att staden inte är mer strategisk i sin 

fastighetsförvaltning än att man följer dagsnoteringarna. Det förskräcker. 

 

 


